
   
 
Fråga från Madeleine Andersson (M) till Maria Patel (S) om 
kontroller i idrottsföreningar 
 
Idrotten är viktig för Uppsalas barn, unga och vuxna. Idrotten är dessutom viktig för 
besöksnäringen och är en viktig jobbskapande faktor. Från kommunens håll måste vi 
skapa rätt förutsättningar för både bredd- och elitidrott att utvecklas. 
 
Föreningar skall följa RFSISU - Riksidrottsförbundet samt SF (Specialförbund) - 
regler för barnets bästa. Därför har man tagit fram riktlinjer centralt för att få 
lokalaktivitetsstöd. Trygga idrottsmiljöer främjar barn och unga att vara kvar inom 
idrotten längre.   
 
Tyvärr finns det idag flera aktiva och ledare som utsätts för trakasserier/våld av olika 
slag. Vi har dessutom ledare som inte är utbildade för olika barns behov när det 
gäller NPF, funktionsnedsättningar och dylikt. Trots detta betalar Uppsala kommun ut 
bidrag till föreningar utan särskilda kontroller. 
 
Våra frågor är hur kommunen följer och utvecklar föreningar, ledare och medlemmar, 
kopplat till trygghet och säkerhet. 
 
Med anledning av ovan vill jag fråga följande:  
 
Hur säkerställer kommunen att en förening har en trygg idrottsmiljö för de aktiva?  
 
Kontrollerar kommunen ifall följande finns i de föreningar som får bidrag: 
• Utbildade ledare  
• Polisregisterutdrag på alla ledare 
• Stadgar och årsmötets fastställande där alla handlingar finns med från 

föregående år 
• Att Idrottens värdegrund efterlevs 

 
 
 
Madeleine Andersson (M) 
4 oktober 2021 
 
 
 
 


